
  

 

  

 

 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 
Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-764923 

Naam commissielid S. Schouten 

Fractie CDA 

Onderwerp Commissievragen CDA raadscie. 7-12 agendapunt 8.1 Raadsvoorstel 
Maatregelenplan GVVP 2023 

Datum waarop de vraag is gesteld 4 december 2023 

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

1.  Is er in het maatregelenpakket van het GVVP rekening gehouden met toekomstige 

nieuwbouwprojecten die eraan komen in onze gemeente? 

antwoord  Nee, daar is nog geen rekening mee gehouden. Vanuit de nieuwe ontwikkeling zal 

onderzocht moeten worden wat de verkeerskundige effecten zijn op de omgeving. Bij 

dergelijke onderzoeken zullen de benoemde maatregelen betrokken moeten worden om 

te beoordelen of deze maatregelen nog nodig zijn of dat aanvullende maatregelen 

gewenst zijn. Omdat deze niet van te voren bekend zijn kan nu in het voorgelegde plan 

geen rekening gehouden worden met toekomstige nieuwbouwprojecten.    

2. Een wens van het CDA is de veilige fietsroutes van school naar de gymzaal. (Dit omdat 

bij sommige scholen de gymzaal niet naast de school staat en de leerkrachten dus met 

de klas 2x per week met de fiets of lopend naar de gymzaal gaan)   

Dit hebben wij in eerdere commissie van het GVVP meegegeven. Is dit punt 

meegenomen? Waar blijkt dit uit? 

Antwoord Het verbeteren van de verkeersveiligheid in de kernen is één van de vier hoofdthema's 

in het GVVP en het Maatregelplan. Binnen deze gebieden wordt prioriteit gegeven aan 

de volgende drie zaken: 

-              Schoolomgeving- en winkelomgevingen  

-              Specifieke kruispunten met een hoog verkeersveiligheidsrisico 

-              Verkeersveilige voorzieningen voor fietsers (gecombineerd met het thema 

fiets) 

 

De veilige fietsroutes van de school naar de gymzaal vallen onder de maatregelen van 

de schoolzones. Indien deze routes via de meest risicovolle kruispunten lopen binnen de 

gemeente dan krijgen deze meer prioriteit in de maatregellijst. 

 

In het Maatregelpakket GVVP 2023 die nu ter vaststelling wordt voorgelegd zijn de 

knelpunten verwerkt in concrete maatregelen. Op deze wijze is ook invulling gegeven 

aan mogelijk onveilige knelpunten in het netwerk rond scholen en sportvoorzieningen.  



 

 

3. Communicatie naar de inwoners.  

De inwoners willen concreet weten wat er in hun dorp/ kern concreet gebeurd. Wordt 

dit in de communicatie naar hen ook concreet gecommuniceerd? 

Antwoord Het Maatregelpakket GVVP 2023 wordt na vaststelling gecommuniceerd en gedeeld met 

stakeholders, zoals de dorpsraden. Er worden geen separate delen gecommuniceerd per 

dorp/kern.   

 


